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Mötesprotokoll – GOF Tekniska kommittén – 2024 
 

 

Plats:  Teams 
 
Tid:  Måndag11 mars 2024 kl. 19:00 – 20.00 
Närvarande: Monica Dahlberg (IK Uven) 
  Jan Carlsson (IFK Göteborg) 
   Mats Lindqvist (Sävedalens AIK)  

Anders Larsson (Tolereds AIK)  
 

 
   

Mån/nr Punkt Ansvarig Status 

2403-01 Mötet öppnades efter inloggning på Teams. Alla  

2403-02 Dagordningen godkändes. Alla  

2403-03 Tävlingar 2024 

Tävlingsprogrammet ligger kvar som planerat.  

DM sprintstafett har ännu inte fått datum. 

Jury till nationella tävlingar under våren: 

Tolered/Frölunda – Jan 

Sjövalla/Lerum – Anders 

Herkules – Monica 

Frölunda DM sprint – Mats 

GOF TK sammankallande och tar hjälp av löpare på tävlingen om behov 
finns för jury. 

 

Jan  

2403-04 Tävlingar 2025 Anders  
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Klubbarna ska uppmanas att lägga in sina arrangemang i Eventor för 2025. 

Frölunda vill byta sitt DM stafett 2025 till 2026. Det innebär att Lerums SOK 

tar 2025 i ett samarrangemang med OK Landehof som har DM medel. 

2027 arrangerar då IFK Göteborg DM medel. 

SOFT har gjort uppdatering av regler samt fina dokument för tävlingsledare, 

banläggare och kontrollanter som finns att ladda ner på deras hemsida. Vi 

hoppas alla klubbar läser dessa. 

2403-05 DM sprintstafett 

DM sprintstafett har arrangerats två gånger tidigare. Det har varit 2 löpare 
perlag och varje löpare springer två sträckor. Klasserna har varit 12, 14, 16, 
20 21, 40, 50, 60, 70 och propaganda.  2023 var 163 lag anmälda. Vi hop-
pas att tävlingen utvecklas och blir attraktiv.  

GOF TK ser att man antingen har kvar separata klasser för damer och her-
rar eller har mixklasser så som det är på SM, där lagen har två damer och 
två herrar i lagen. Vi beslutar att skicka frågan till GOF styrelse som motion 
till årsmötet. 

DM långtidsplan behöver uppdateras då DM sprintstafett inte finns med. Vi 
gör detta till kommande möte. Det blir i april. 

DM anvisningar behöver uppdateras även med denna tävling. VI avvaktar 
beslut om klasser. 

Jan  

2403-06 Banläggare 

Monica har skickat uppgift till alla klubbar att kolla sina banläggare, så att vi 
får ett komplett register över distriktets banläggare. 

Monica kollar med GOF hur vi kan få hjälp att uppdatera hemsidan. 

Monica  

2403-07 Mark och vilt 

Det har inte hänt så mycket. IK Uven har diskussion med Länsstyrelsen 
kring sitt arrangemang. 

Mats  

2403-08 Mötet avslutades 

Kommande möte måndag 8 april kl.18 vid Skatås OL-centrum. Jan fixar 
fika. 

Jan  



 

GÖTEBORGS ORIENTERINGSFÖRBUND  

 TEKNISKA KOMMITTÉN  

   

   

   

 

 

3 

 

Mötet avslutades. 

    

 

 

Vid protokollet/ Jan Carlsson 
 


